

# 香港華人會計師公會

#### The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

#### Dear Members 致各位會員:





SCAA x AICPA & CIMA THE POLITICAL AND ECONOMIC CONSEQUENCES OF TRUMP'S TARIFF WAR Speaker: Mr. Alan Luk



Topic: The political and economic consequences of Trump's Tariff War

主題: 美國關稅戰對政局與經濟帶來的影響

Guest Mr. Alan Luk 陸庭龍先生

speaker: Founder and Chief Executive Officer of Winner

演講嘉賓: Zone Asset Management Limited

鴻鵠資產管理有限公司創辦人及行政總裁

Mr. Alan Luk is a seasoned finance professional with an extensive career spanning over three decades in the banking and asset management Industries.



From 2008 to 2021, Mr. Luk made significant contributions at Hang Seng Bank, where he initially served as the Head of Investment Advisory. In 2010, he was appointed as the Head of Private Banking and Trust Services, further enhancing the bank's offerings In wealth management and financial advisory.

Prior to his tenure at Hang Seng Bank, Mr. Luk was with American Express Bank from 2000 to 2008, serving as Treasurer and Head of Global Financial Markets for North Asia. His career began in the early '80s as a Bond Trader at Wardley Limited (HSBC Group), followed by a role as Assistant Director at Schoders Asia Limited from 1990 to 1999.

In addition to his professional accomplishments, Mr. Luk is also an accomplished author, having published "走進私人銀行的大門" (Entering the Door of Private Banking) in 2018. He shares his insights on finance and economics as a current columnist for the Hong Kong Economic Journal Monthly.

香港灣仔駱克道八十八號六樓 6/F., 88 Lockhart Road, Wanchai, H.K Tel: (852) 2869 6680 Fax: (852) 2526 6434 E-mail: info@scaacpa.org.hk Web site: www.scaacpa.org.hk



活動內容:

#### 港華人會計師公會

### The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

陸庭龍先生是一位經驗豐富的金融專業人士,擁有超過三十年的銀行和資產管理行業的 廣泛職業生涯。 在 2008 年到 2021 年期間,陸先生在恒生銀行作出了重要貢獻,最初擔任投資顧問部主 管。於2010年,他被任命為私人銀行及信託服務部主管,進一步提升了該銀行在財富管 理和財務顧問服務方面的能力。 在加入恒生銀行之前,陸先生曾於 2000 年至 2008 年在美國運通銀行工作,擔任司庫及 全球金融市場北亞地區主管。他的職業生涯始於 80 年代初,擔任獲多利有限公(滙豐集 團)的債券交易員,隨後在1990年至1999年期間擔任施羅德亞洲有限公司的助理董事。 除了在專業領域的成就,陸先生還是一位成功的作者,2018年出版了《走進私人銀行的 大門》。他目前在香港信報財經月刊擔任專欄作家,分享自己對金融和經濟的見解。 Highlights: Sharing on the political and economic consequences of Trump's Tariff War 分享美國關稅戰對政局與經濟帶來的影響

Date/Time:	29 May 2025 (Thursday) / 12:30 pm – 2:00 pm
日期及時間:	2025 年 5 月 29 日 (星期四) 下午 12:30 至 2:00
Venue:	Lingnan Club – 13/F, On Lok Yuen Building, 25-27A Des Voeux Road, Central
地點:	嶺南會所 – 中環德輔道中 25-27A 號安樂園大廈 13 樓
Language:	Cantonese
語言:	廣東話
Fee:	HK\$130 each (For SCAA Members / Affiliates / Student Affiliates)
費用:	每位 HK\$130 (只限華師會員 / 附屬會員 / 學生會員)



Enrolment for this luncheon is on a first-come-first-served basis. Each enrollee will be notified via EMAIL of the result of enrolment before the luncheon. Should you have any enquiries, please feel free to contact the Secretariat at 2869 6680 or info@scaacpa.org.hk. Thank you.

午餐例會以先到先得形式接受報名,成功報名者將獲本會以電郵通知。如有任何查詢請與本 會秘書處聯絡 (電話: 2869 6680 電郵: info@scaacpa.org.hk)。謝謝。



## 香港華人會計師公會 The Society of Chinese Accountants & Auditors

(在香港註册成立之有限公司)

(Incorporated in Hong Kong as a company limited by guarantee)

Yours faithfully 此致 Tsoi Wa Shan, Sam 蔡華山 Luncheon Committee Chairman 午餐例會主席 The Society of Chinese Accountants & Auditors 香港華人會計師公會